

1. 怎麼指示匯款銀行把款項劃撥到您在澳門立橋銀行的賬戶？

- 請指示匯款銀行以 SWIFT MT103 格式的詳細匯款資料發送到本行的 SWIFT 地址。
- 匯款指令上可提供以下資料指定本行作為收款銀行
 - SWIFT 地址：**BESCMOMX**
 - 銀行名稱：**Banco Well Link S.A.**
 - 銀行地址：**Av. Doutor Mário Soares, 320, Finance and IT Center of Macau, 1 Floor C, Macau**
- 請提供收款賬戶的資料：
 - 收款賬戶號碼：請提供指定存入匯款的 12 位賬戶號碼。
 - 收款賬戶名稱：請提供上述收款賬戶在本行登記的名稱。

2. 澳門立橋銀行的主要結算安排及代理行資料

貨幣	銀行代碼	銀行名稱	貨幣	銀行代碼	銀行名稱
澳門元	MFAMMOMX	澳門金融管理局	美元	MSBCHKHH	中國民生銀行香港分行
港元	BKCHMOMX	中國銀行澳門分行		DHBKHKHH	星展銀行香港分行
	MSBCHKHH	中國民生銀行香港分行		BKCHMOMX	中國銀行澳門分行
	SPDBHKHH	上海浦東發展銀行香港分行		BKCHMOMA	中國銀行(澳門)股份有限公司
	DHBKHKHH	星展銀行香港分行		DEUTUS33	德意志銀行紐約分行
人民幣	BKCHMOMX	中國銀行澳門分行		BESCPTPL	Novo Banco, S.A., Lisbon
	MSBCHKHH	中國民生銀行香港分行		SPDBHKHH	上海浦東發展銀行香港分行
歐元	DEUTDEFF	德意志銀行法蘭克福分行	英鎊	BESCPTPL	Novo Banco, S.A., Lisbon
	BESCPTPL	Novo Banco, S.A., Lisbon	加拿大元	BESCPTPL	Novo Banco, S.A., Lisbon

3. 收款賬戶

- 請提供完整 12 位數字的賬戶號碼，請勿填寫借記卡卡號，以免影響收款。
- 當匯入的貨幣與收款賬戶的貨幣不同，匯入款項將按本行的實時匯率經兌換後存入收款賬戶。

4. 匯款查詢

- 查詢匯款服務詳情，請親臨本行屬下任何一家分行或聯絡您的客戶經理或致電24小時客服熱線 (853) 8796 5388 垂詢。

1. How to instruct remittance bank transfer money to your Well Link Bank account?

- Please instruct remittance bank to transfer in SWIFT MT103 format with detailed remittance information and send to the SWIFT Address of Well Link Bank.
- Remittance instruction: The following information can be provided to designate our bank as receiving bank
 - SWIFT BIC: **BESCMOMX**
 - Bank Name: **Banco Well Link S.A.**
 - Bank Address: **Av. Doutor Mário Soares, 320, Finance and IT Center of Macau, 1 Floor C, Macau**
- Please provide beneficiary's account information:
 - Beneficiary's account No: Please provide the 12-digit account number that specifies the remittance.
 - Beneficiary's account name: Please provide the name of above beneficiary's account registered with our bank.

2. Major settlement arrangements and correspondent bank information of our bank.

CCY	SWIFT BIC	Bank Name	CCY	SWIFT BIC	Bank Name
MOP	MFAMMOMX	Autoridade Monetaria de Macau	USD	MSBCHKHH	China Minsheng Banking Corp., Ltd., Hong Kong
HKD	BKCHMOMX	Bank of China Ltd., Macau		DHBKHKHH	DBS Bank (Hong Kong) Ltd.,
	MSBCHKHH	China Minsheng Banking Corp., Ltd., Hong Kong		BKCHMOMX	Bank of China Ltd., Macau
	SPDBHKHH	Shanghai Pudong Development Bank Co., Ltd., Hong Kong		BKCHMOMA	Bank of China (Macau) Ltd.,
	DHBKHKHH	DBS Bank (Hong Kong) Ltd.,		DEUTUS33	Deutsche Bank AG, New York Branch
RMB	BKCHMOMX	Bank of China Ltd., Macau		BESCPTPL	Novo Banco, S.A., Lisbon
	MSBCHKHH	China Minsheng Banking Corp., Ltd., Hong Kong		SPDBHKHH	Shanghai Pudong Development Bank Co., Ltd., Hong Kong
EUR	DEUTDEFF	Deutsche Bank AG, Frankfurt Branch	GBP	BESCPTPL	Novo Banco, S.A., Lisbon
	BESCPTPL	Novo Banco, S.A., Lisbon	CAD	BESCPTPL	Novo Banco, S.A., Lisbon

3. Beneficiary's account

- Please provide the full 12-digit account number rather than debit card number in order to avoid impacting the remittance.
- When the currency of the remittance is different from the currency of the beneficiary's account, the remittance will be exchanged at the real time exchange rate of the bank and then deposited into the beneficiary's account.

4. Remittance inquiry

- For details of the remittance service, please visit any of our branches, or contact your relationship manager, or contact our 24-hour Customer Service Hotline at: (853) 8796 5388.